

PYKÄLÄ RY:N

HALLITUKSEN KOKOUS 16/2016

Aika: 10.4.2015 klo 19.30

Paikka: Yhdistyksen kerhohuoneisto
Sörnäisten rantatie 33 B

Läsnä: Katariina Järvi, puheenjohtaja
Laura Renholm, sihteeri
Tiia Takalo
Linnea Viherkenttä
Harri Gröhn
Enna Hakala
Aapo Heinäsmäki
Helinä Teittinen

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja Järvi avasi kokouksen kello 19.54.

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi muutoksin. (Liite 1)

4. Ilmoitusasiat

Opintovastaava Teittinen kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Teittistä ruuasta ja keuhuttiin ruokaa.

Todettiin Hukkaputkea vietetyn. Todettiin hallituksen edustaneen ja luoneen suhteita.

Taloudenhoitaja Gröhn kertoi edustaneensa Wyky-päivillä ja ylläpitäneensä suhteita.

Yleisvastaava Hakala, ulkoasiainvastaava Heinäsmäki ja puheenjohtaja Järvi kertoivat käyneensä ulkomailla.

Järvi, Teittinen ja tiedotusvastaava Takalo kertoivat edustaneensa HELPin 25. vuosijuhlilla.

Hakala kertoi omasta ja yleisvaliokunnan varapuheenjohtaja Hakkaraisen illanvietosta.

Iloittiin sihteerin Renholmin parantumisesta.

Heinäsmäki suri hallituksen saamattomuutta. Järvi kehotti Heinäsmäkeä hakemaan juoksukana piristykseksi.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen

Siirrettiin pöytäkirjan 15/2016 tarkastaminen hallituksen sähköpostilistalle.

6. Ulkoasiat

6.1 Pykälän KV-viikko

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kertoi Pykälän KV-viikon nametageista, tarjoiluista, budjetista, busseista ja käytännönjärjestelyistä.

Heinäsmäki kertoi edellisen päivän KV-viikkotoimikunnan kokouksessa olleen mukava määrä osallistujia ja ihmisten jääneen viettämään iltaa kokouksen jälkeen.

Heinäsmäki totesi KV-viikkojen olevan tärkeitä.

Keskusteltiin Heinäsmäen tulevasta Silliksestä.

Keskusteltiin KV-viikon aikataulusta.

6.2 Lex-sitsit 27.4.

Ei uutta asiaa Lex-sitseistä.

6.3 AATU 12.5.

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki totesi AATUn bussien olevan kunnossa.

Keskusteltiin AATUn lipunmyynnistä, lippujen hinnoista, tiedotuksesta ja budjetista.

6.4 Muut ulkoasiat

Velvoitettiin tiedotusvastaava Takalo ottamaan tiedotusnametag syliin.

Vastaanotettiin Vapaa Boomari 2/16.

Vastaanotettiin Digesta maaliskuu 1/2016.

Valtuutettiin taloudenhoitaja Gröhn maksamaan lasku koskien HLR:n postikulut.

7. Yrityssuhdeasiat

7.1 Yhteistyötapaamiset

Ei uutta asiaa yhteistyötapaamisista.

7.2 Vuosijuhlat

Sihteeri Renholm kertoi vuosijuhlia edeltävistä järjestelyistä vuosijuhlapaikalla.

Renholm kertoi hallituksen kampaaja-ajoista.

Keskusteltiin ansiomerkkien jaosta ja palkinnonsaajien palkinnoista.

Keskusteltiin hallituksen valokuvaamisesta ennen cocktailtilaisuutta.

Keskusteltiin cocktailtilaisuudesta.

Renholm kertoi vuosijuhlien plaseerauksesta, aikataulusta ja ohjelmasta.

Keskusteltiin vuosijuhlien jatkoista ja sulkemisaikataulusta.

Keskusteltiin siivoustarvikkeista.

7.3 Muut yrityssuhdeasiat

7.3.1 Pykälä-viikon excut

Sihteeri Renholm totesi Pykälä-viikon excujen osalta kaiken olevan kunnossa.

Keskusteltiin Bird & Birdin läpsyexcusta.

7.3.2 Muut yrityssuhdeasiat

Keskusteltiin KV-viikon lahjakasseista.

Kokoustauko alkoi kello 21.31.

Kokoustauko päättyi kello 21.47.

8. Yleisasiat

8.1 Pykälä-viikko

8.1.1 Pykälän Kymppi 11.4.

Keskusteltiin Pykälän Kymppin osallistujista ja todettiin tapahtuman järjestelyiden sujuvan hyvin.

8.1.2 Kick Off § 12.4

Keskusteltiin Kick Off §:n esiintyjistä, järjestelyistä, lipuista, ohjelmasta ja aikataulusta.

8.1.3 Kevät-Kiljava 13.-14.4.

Keskusteltiin Kevät-Kiljavan busseista, budjetista, aikatauluista, laululäsyistä, tarjoiluista, laulunjohtajista, infoviestistä ja kossuskabasta.

8.1.4 Helsinginkadun Appro 14.4.

Keskusteltiin Helsinginkadun Apron lipunmyynnistä.

8.1.5 KV-sitsit 15.4.

Keskusteltiin KV-sitsien koosta, osallistujista, laulunjohtajista, jatkoista ja jatkojen jatkoista.

8.1.6 Muut Pykälä-viikon asiat

Ei muuta asiaa Pykälä-viikosta.

8.2. Sillis

Keskusteltiin Silliksen bussiaikatauluista, rannekkeista, yritys yhteistyöstä, ohjelmasta, tarjoiluista, lipuista, budjetista ja jatkoista.

8.3 Vappu

Yleisvastaava Hakala kertoi Wappubileiden lipunmyynnistä.

Hakala kertoi tapaavansa Circuksen edustajaa myöhemmin seuraavalla viikolla.

Tiedotusvastaava Takalo pyysi Vappu-viikon tapahtumatekstejä viikon tapahtumaa varten.

Keskusteltiin tiistain After Tenteistä ja Pykälä-laakson jatkoista.

Keskusteltiin Lex-sitsien tiedotteesta ja lipunmyynnistä.

Keskusteltiin 10-suorasta.

Keskusteltiin Vappu-viikon perjantaista ja Akateemisen mölkyn maailmamestaruuskilpailuista.

Keskusteltiin Wappubooleista.

Keskusteltiin Pykälä-laaksosta.

8.4 Bileet Hernesaaren Rannassa 26.5.

Yleisvastaava Hakala kertoi suunnittelevansa tapaamista Hernesaaren Rannan edustajan kanssa.

Hakala kertoi muista tapahtumaan osallistuvista ainejärjestöistä.

Hakala kertoi bileiden aikana käytössä olevasta tilasta, illan esiintyjistä ja ohjelmasta.

Hakala totesi bileiden samalla olevan Kevätkauden päättäjäiset.

8.5 Kerhuhuoneiston vaatimat toimenpiteet ja hankinnat

Keskusteltiin kerhuhuoneiston vaatimista hankinnoista.

8.6 Muut yleisasiat

Keskusteltiin pullojen palautuksesta.

Yleisvastaava Hakala totesi ympäristövastaava Nina Bergmanin ideoineen uusia ympäristöstävällisempiä ratkaisuja kerhotiloissa toimiessamme.

9. Talous

9.1 Tilavuokrat

Ei uusia asioita tilavuokrasta.

9.2 Saneeraus

Ei uutta saneerausasiaa.

Todettiin kiinteistöosaakeyhtiölle kohta valittavan uusi hallitus.

9.3 Valmennuskurssit

Todettiin pääsykoekirjojen julkaistun ja niiden vastuuopettajien sumplitun hyvin nopeasti.

Keskusteltiin kurssilaisten tervehtimisestä haalareissa vappuna.

9.4 Avustushakemukset

Keskusteltiin Frägin avustushakemuksesta laneihin hankitun ja hankittavan tekniikan osalta.

Todettiin jo hankitun ylimääräisen 80 euron arvosta hankitun tekniikan otettavan vuoden 2016 kerhotuesta.

Päätettiin hankkia Frägin pyytämä laite, sillä ehdolla että kustannukset eivät muodostu kovin korkeiksi.

9.5 Muut talousasiat

Ei muuta talousasiaa.

10. Opintoasiat

10.1 Seminaarivapaapaikat

Ei uusia seminaarivapaapaikkoja.

10.2 Studia Iuridica 12.4.

Opintovastaava Teittinen totesi tarvitsevänsä apua viinilasien ja tarjottavien osalta Studia Iuridicaan.

Teittinen kertoi kaiken tapahtuman suhteen olevan muuten kunnossa.

10.3 Muut opintoasiat

Opintovastaava Teittinen kertoi tenttipäiväkalenteriin kaavailluista muutoksista ja tenttipäiväkalenteria koskevasta edunvalvonnasta.

Teittinen kertoi ON-koulutusohjelman johtoryhmän kokoustavan tulevana maanantaina ja siellä päätettävän ON-koulutusohjelman osaamistavoitteet.

Teittinen totesi opintoasiaintoimikunnan kokoustavan ensi viikolla. Teittinen kertoi kokouksessa käsiteltävistä asioista.

Teittinen kertoi yliopiston hallinto henkilöstön irtisanomisten tapahtuneen edellisellä viikolla.

11. Tiedotusasiat

11.1 Nettisivujen päivittäminen

Tiedotusvastaava Takalo totesi nettisivuja päivitetyn.

11.2 Muut tiedotusasiat

11.2.1 Pykälä-viikon tiedotus

Tiedotusvastaava Takalo muistutti Pykälän Instagramiin päivitettävästä kuvasta.

Takalo toivoi Pykälä-viikon excursioilta kuvia viikon Facebook-tapahtumaa varten.

Keskusteltiin viikon aikana Instagramissa julkaistavista kuvista.

Keskusteltiin Pykälä-viikon sosiaalisen median kilpailusta.

11.2.2 Muut tiedotusasiat

Ei muuta tiedotusasiaa.

12. Muut esille tulevat asiat

12.1 Ansiomerkin saaja

Valittiin ansiomerkkitoimikunnan esityksestä myöntää yhdistyksen ansiomerkki Jere Hjeltille ja harrastusmerkit Tuomas Haavikolle, Erkkö Merelle ja Julia Parikalle.

12.2 Muut esille tulevat asiat

Sihteeri Renholm kertoi tarvitsevansa maanantaina apua vuosijuhlapaikan tavaroiden kuljettamisessa.

Keskusteltiin pakettiautoista.

13. Seuraava kokous

Todettiin seuraavan kokouksen olevan maanantaina 18.4. kello 19.

Todettiin puheenjohtaja Järven olevan pullavuorossa.

14. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja Järvi päätti kokouksen kello 23.37.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Katariina Järvi
Puheenjohtaja

Laura Renholm
Sihteeri